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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan alakult az agyvérzések száma hazánkban a 
koronavírus- járvány alatt és az azt megelőző évben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Több olyan nemzetközi kutatás is zajlik, amely a koronavírus fertőzött betegeknél fellépő 
agyvérzések összefüggéseit vizsgálja. Bár az összefüggés még tudományosan nem megállapított, 
vannak arra utaló adatok, hogy a vírusfertőzés hatással lehet az agyi érkatasztrófák kialakulására és 
gyakori – legalább is az átlagosnál gyakoribb – megjelenésére a fertőzötteknél. Mindezekre 
tekintettel szükségesnek tartom vizsgálni a két betegség összefüggését a rendelkezésre álló 
egészségügyi adatok alapján, hogy ezzel is segítsük a koronavírus-járvány természetének 
megismerését. Álláspontom szerint a betegségek nemzetközi osztályozására szolgáló kódrendszer 
és a kórházaknak a NEAK felé történő jelentéséből az általam kért adatok megállapíthatók.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésre várom érdemi válaszát: 

- Hány fő került ellátásra, kórházi felvételre a hazai kórházakban 2020. március 15. és 
június 1. között akut agyi érkatasztrófa miatt? 

- Összehasonlításképp hány fő került ellátásra, kórházi felvételre a hazai kórházakban 
2019. március 15. és június 1. között akut agyi érkatasztrófa miatt? 

- Vizsgálja-e a Kormány a koronavírus-járvány és az akut agyi érkatasztrófák 
összefüggéseit? 

Budapest, 2020. július 10.

Tisztelettel,

Dr. Lukács László György
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